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Vragen van de fractie van de PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 
30 november 2020) en beantwoording daarvan door het college van burgemeester en wethouders: 
 
Vraag 1 
Klopt het dat er in Ilpendam een glasvezel station is?  
 
Antwoord 1 
De gemeente weet niet waar kabels en leidingen precies liggen of waar verdeelkasten precies staan. Deze 
gegevens houden we namelijk niet zelf bij. Dit soort informatie wordt op basis van de WIBON geregistreerd bij 
het Kadaster.  
 
Vraag 2 
Klopt het dat er in de grond bij het Dorpsplein van Ilpendam al glasvezel ligt, maar dat dit alleen naar 
Purmerend doorgeleid wordt? 
 
Antwoord 2 
Van Eurofiber is bekend dat en een glasvezel richting Purmerend gaat, van KPN en Ziggo is dit ons niet bekend. 
 
Vraag 3 
Wat zijn de aanbevelingen van de provincie en de omgevingsdienst over het Glasvezel onderzoek in 
Waterland? 
 
Antwoord 3 
De provincie is op de hoogte van het bestaan van de zogeheten witte gebieden op gebied van internetsnelheid. 
De omgevingsdienst houdt controle op naleving van de milieuregels in haar gebied.  Waar men nu tegen 
aanloopt is het kostenverhogende aspect van werken in vervuilde grond. 
 
Vraag 4 
Wat kan de gemeente Waterland doen om deze bereikbaarheid van internet, bellen en tv voor de bewoners 
van Waterland te verbeteren? 
 
Antwoord 4 
Snel internet, TV en bellen is anno 2020 zeer belangrijk maar geen taak van gemeente Waterland. Men is 
hierbij afhankelijk van de initiatieven vanuit de markt of inwoners. Waterland faciliteert voorstellen in deze 
richting, Wij ondersteunen  werkgroepen en initiatieven ambtelijk.  
De gemeenteraad kan geld beschikbaar kunnen stellen om risico’s / tegenvallers die de marktpartij zelf niet 
kan/wil dragen op te vangen. Een gevolg hiervan is ongetwijfeld dat er geen geheimhouding mag zijn en 
daarom andere partijen als KPN en/of Ziggo wellicht de wens zullen uitspreken te mogen participeren in dit 
project. Dit zal naast de financiële factor zeker vertragend werken. Aanbevolen wordt de ontwikkeling in de 
markt af te wachten. 


